
Kaupunginhallitus § 276 25.09.2017

Porin ja Helsingin välistä valtatien 2 kehittämisselvitystä koskeva lausunto

281/10.03.01/2017

KH 25.09.2017 § 276
Viiden maakunnan alueelle ulottuvaa valtatien 2 Porin ja Helsingin
vä lis tä osuutta varten on laadittu kehittämisselvitys. Var si nais-Suo-
men elinkeino-, liikenne- ja ympäristökeskus on vastannut sen laa ti-
mi ses ta. Hankkeen ohjausryhmässä ovat olleet ELY-keskusten, Lii-
ken ne vi ras ton, maakuntaliittojen ja kauppakamarien edustajat. Sel vi-
tyk ses tä on pyydetty lausuntoa mm. valtatien varressa sijaitsevilta
kau pun geil ta ja kunnilta. Lausuntojen perusteella ELY-keskus tekee
ra port tiin mahdolliset korjaukset ja lähettää raportin tiedoksi Lii ken-
ne vi ras toon ja muille ELY-keskuksille.

Kaupungin lausunto on laadittu Forssan Yrityskehitys Oy:n hen ki lö-
kun nan valmistelun pohjalta. Lausuntopyyntö on nähtävissä ko kouk-
ses sa.
(MP)

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus antaa Varsinais-Suomen
ELY-kes kuk sel le kaupungin puolesta seuraavan lausunnon:

Forssassa ns. Autokeitaan alueen liittymäjärjestelyissä on otettava
huo mi oon nykyisten toimijoiden tarpeet sekä näiden mahdolliset
omat laa jen tu mis suun ni tel mat. Valtatien 10 ramppi aiheuttaa lii ken-
teen ah tau tu mis ta valtatielle 2 Porin suuntaan. Osittain syynä on 60
km/h no peus ra joi tuk sen alkaminen risteysalueella.

Autokeitaan alueelle on maakunnallisestikin suunniteltu raskaan lii-
ken teen pysäköintialuetta. Tämä tulee ottaa nyt kyseessä olevissa
suun ni tel mis sa huomioon. Alue tarjoaa jo nykyisellään ym pä ri vuo ro-
kau ti sia palveluja, joten se on julkisten ja yksityisten toimijoiden yh-
teis työl le oiva kohde.

Autokeitaan alueella on myös kaukoliikenteen pysäkki, mistä ei kui-
ten kaan ole kovinkaan selvästi liikennemerkein informoitu. Lii tyn tä-
py sä köin ti on järjestetty käytännössä alueen yritysten py sä köin ti pai-
koil la.

Forssassa sijaitsevan Parman liittymän ja Jokioisten kunnan rajan
vä li nen osuus valtatiestä on lähes kokonaan ohituskieltoaluetta. Hi-
taat ajoneuvot jonouttavat liikennettä ja aiheuttavat vaarallisia ohi tuk-
sia. Nykyistä useampi ajokaista tai uusi ohituskaista mah dol lis tai si
entistä turvallisemmat ohitukset.



Päätös: Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen.


